



## 24-hour Opening of the Whole G/F of MMW Library 蒙民偉圖書館地下全層 24 小時開放

We are glad to announce that the whole Ground Floor of the Mong Man Wai Library will start operating 24 hours a day from Monday, 26 October 2015 onward. All facilities on the G/F such as 7 x 24 Learning Centre, Creative Lab and all PC workstations, with the exception of the two Counters, will continue to open 24 hours throughout the week, including weekends and public holidays.

With this new arrangement, in addition to the resources and facilities already provided at the 7 x 24 Learning Centre, Library Users can enjoy 24-hour access to the following:

- 38 more computer stations
- 5 more Print-n-Go stations
- Creative Lab with 26 working places for artistic and handcraft production
- Hot and cold water dispenser
- Restrooms

To meet students' needs for study places and to promote fair use of 24-hour facilities, booking system for PC stations on G/F will also be introduced later in mid-November. For further details on the new 24-hour service, please contact the Library's Information Counter at 2948-6653.

蒙民偉圖書館地下全層將會由 2015 年 10 月 26 日星期一開始全天 24 小時運作。除兩個服務台外，地下全層所有設施，例如 7 x 24 研習中心、創意坊及電腦工作站等，將會每天 24 小時持續開放，包括週末及公眾假期。

在此新安排下，讀者不單可享用 7 x 24 研習中心內的已有的資源和設備，更可全天 24 小時享用以下設施：

- 額外 38 台電腦
- 額外 5 部 Print-n-Go 工作站
- 創意坊內 26 個供美勞創作的工作間
- 冷熱飲水機
- 洗手間

此外，為了盡量照顧同學們對學習座位的需求和確保 24 小時設施的公平使用，我們將於十一月中引入地下電腦工作站的預訂系統。如對此 24 小時新服務有任何查詢，請致電 2948 6653 聯絡圖書館諮詢服務台。

Sidney Cheng, Librarian  
圖書館館長 鄭保瑛  
23 October 2015